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Verslag 

 
Aanwezig: Annelies Van Geyte (ACDL), Jens Maenhout (HALE), Jolien De Cock 
(OEH) Erwin Scheys (ACKO), Peter Wijns (ACHL), Hilde Muls (AVT), Pieter 
Verhelst (RAM), Owen Malone (VAL), Liesl Van Barel (VAL - verslag) 
Verontschuldigd: Johan Permentier (SPBO) 
Afwezig: / 

Hervorming competitie: communicatiecampagne 

Er werd besproken hoe de communicatie naar clubs, trainers, juryleden en leden/ouders zal 
verlopen. 

Er wordt ingezet op een nieuw jeugdreglement. 
De campagne ter bekendmaking moet in september gelanceerd worden waarvoor zowel de eigen 
kanalen als de clubs zelf zullen worden ingeschakeld om de info zo goed mogelijk tot bij alle 
partijen te krijgen. 

Mail ivm hervorming hoogspringen 

Er werd een mail met enkele vragen en voorstellen ontvangen mbt hoogspringen in de 
vernieuwde competitie. De vragen werden eerder reeds beantwoord en de voorstellen besproken 
op de vergadering. 
De commissie maakt duidelijk dat alle genomen beslissingen; hetzij gestemd door de clubs 
tijdens de BAV in december 2024, hetzij nadien genomen tijdens de vergaderingen van de 
commissie; behouden blijven zoals in februari 2025 finaal beslist.  

Organisaties KAN-BEN 

De eerste zomerwedstrijden van 2025 kenden een zeer mooi gemiddeld deelnemers aantal. 
Reeds op verschillende locaties werd een 4de groep Benjamins toegevoegd aan het programma. 
 
Ontvangen feedback: organisatie KAN-BEN meeting is moeilijk owv onzekerheid aantal 
deelnemers. 
We begrijpen dat het ruim vooraf moeilijk in te schatten is hoeveel atleten zullen inschrijven. 
Evenwel raden we aan om in de voorbereiding zo nodig een keuze te maken het aantal 
deelnemers te beperken op basis van beschikbaarheid medewerkers en juryleden. Zijn er 
mogelijkheden om een extra groep te voorzien en kan dit ook opgevangen worden met extra 
medewerkers/juryleden dan is dit zeker toe te juichen. 
Er is voor het concept een mooi handboek uitgewerkt en er is documentatie met stap voor stap 
toelichting over de voorbereiding van de wedstrijd en het gebruik van atletiek.nu. 
 
Iedereen die vragen heeft over het concept, de organisatie en het begeleiden van de wedstrijden 
kan nog steeds terecht bij de verantwoordelijke jeugd Liesl Van Barel. 

Evaluatie winter -> cijfers veldlopen 

Sinds 2022 worden de deelnamegegevens van veldlopen gemonitord. Na 4 veldloopseizoenen 
kunnen we een voorzichtige evaluatie maken van de evoluties in de deelnames. Veldlopen die 
jaarlijks op een zelfde moment georganiseerd worden kennen veelal een gelijkaardig 
deelnamecijfer al zijn weersomstandigheden soms een beïnvloedende factor alsook het aanbod 
van meerdere wedstrijden in eenzelfde weekend of gelijktijdig met een indoorwedstrijd. Daarom 
kijken we beter naar de gemiddelden over alle veldlopen heen. 
 

 2021-2022 2022-2023 2023-2024 2024-2025 

KAN 41 45 46 51 

BEN 108 116 110 126 

PUP 136 138 132 152 

MIN 123 127 120 125 

CAD 72 73 69 72 

SCH 42 43 43 45 

JUN 27 23 21 26 
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SEN 73 62 64 59 

MAS 83 79 76 81 

Totaal 623 695 690 746 

 
Het gemiddelde totaalaantal deelnemers is spectaculair gestegen en dit zien we voornamelijk bij 
de deelnames Benjamins en Pupillen. Ook bij Kangoeroes is er een mooie stijging van gemiddeld 
aantal deelnemers op te merken. Vanaf miniemen is de stijging veel minder zichtbaar of zelfs 
afwezig. 

Evaluatie Spike App 

Ongeveer 1/3 van de leden activeert de spike app maar helaas is het aantal personen die 
(regelmatig) de app raadplegen beperkt.  
Belangrijke redenen: trainers hebben zelf geen toegang tot de app en kunnen deze dus ook 
moeilijk promoten, de functionaliteiten zijn beperkt tot nieuwsberichten, medailles verzamelen 
en grafiekjes raadplegen met evoluties van prestaties. Er kan via de app niet worden 
ingeschreven voor wedstrijden, er staan geen info op over de club(werking). 
Er moet dus zeker een worden nagedacht hoe we de app aantrekkelijker kunnen maken. 

Stand van zaken zomer 

Zoals klassiek waren de wedstrijden in april en mei goed bezet. We merken op dat een aantal 
organisaties al goed inspelen op grote deelnemersaantallen door bij kampnummers een 
maximumaantal op te zetten. Met een aantal organisaties werd contact opgenomen om te 
bekijken of en hoe uurschema’s konden worden bijgewerkt om aan de grote deelnemersaantallen 
tegemoet te komen. 
Met de organisaties van het AAS criterium wordt de aankomende hervorming ook uitgetest. 

Project sportmodel: stvz 

Dankzij de inzet van Sietske en met hulp van verschillende collega’s en vrijwilligers is er de 
voorbije maanden enorm veel werk geleverd in de opmaak van het sportmodel. Ook in de 
komende maanden staan nog heel wat acties op de planning met oa een eerste voorstelling naar 
het grote publiek. 

Overlopen thema’s inspiratiedag 

De geplande sessies voor jeugd worden overlopen. Deze worden goedgekeurd. 

Case: uitjouwen tijdens wedstrijden 

Voorbije jaren aantal meldingen ontvangen van negatief supporteren, voornamelijk bij 
hoogspringwedstrijden waarbij atleten ‘booee’ roepen in de hoop dat de atleet zal falen bij de 
poging. Dit gedrag kan absoluut niet getolereerd worden. 
Intussen werd via de VAT nieuwsbrief al een bericht rondgestuurd met vraag om hier tegen op te 
treden als trainers dit opmerken. 
Ook naar juryleden toe vragen we om bij het opmerken van dit soort negatieve uitlatingen ze 
gepast reageren naar de atleten en hun omgeving. Dit kan bijvoorbeeld door het geven van een 
gele kaart en bij herhaaldelijk gedrag zelfs een rode kaart en dus uitsluiting van de wedstrijd. 
 
Naar alle atleten, ouders, trainers en juryleden doen we een warme oproep om respectvol met 
elkaar om te gaan. Atletiek hier een sport te zijn waar iedereen elkaar aanmoedigt en toejuicht. 
Uitjouwen heeft geen plaats in onze sport en wordt niet getolereerd.  

PK jeugd: datum + vraag pc West-Vlaanderen voor extra disciplines 

De aanduiders hebben steeds vaker problemen om voor alle wedstrijden een geschikte jury 
samen te stellen. Het PK jeugd valt momenteel ook in een periode met heel veel andere (grote) 
wedstrijden. Ze komen met de vraag om een (nieuwe) vaste datum voor PK te nemen om de 
kalender en jury wat te ontlasten. Pinkstermaandag wordt hierbij naar voor geschoven als optie. 
Hoewel de commissie zich hier zeker in kan vinden is het zoeken naar een geschikt moment 
evenwel niet eenvoudig. Voor elke periode in mei en juni zijn er argumenten voor en tegen. De 
vraag wordt tevens ook voorgelegd aan de beleidscommissie competitie om het voorstel van 
pikstermaandag te bekijken. 
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Vraag PC West-Vlaanderen: Wensen toelating om tijdens PK (in West-Vlaanderen) atleten 
mogelijkheid te geven om aan meer dan 2 disciplines deel te nemen. De beleidscommissie beslist 
om hierop niet op ingegaan. Een wijziging voor PK moet toegepast worden voor elke provincie en 
daar het in Oost-Vlaanderen en Antwerpen onmogelijk is om (veel) extra deelnemers toe te laten 
kunnen we hier niet in tegemoetkomen. Daarnaast zorgt deelname aan maximaal 2 disciplines er 
ook voor dat er meer variatie is in de podia en dus meer atleten een kans krijgen om op het 
podium te komen. Dit zorgt ook voor een grotere motivatie bij een grotere groep atleten. 

Volgende vergadering 

1 juli online 20u  
 
 
 
 


